
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 08.09.2009. godine        
 
 

Zapisnik sa 11. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije održane u prostorijama 
Rvačkog kluba "Proleter" u Zrenjaninu sa početkom u 16:00 časova 

 
 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Ž. Trajković, Z. Sinđić, D. Vulešević, I. 
Frgić, R. Marković i Z. Mijić.  
Sednici su još prisustvovali: Momir Kecman, Mladen Kecman, Milorad Dokmanac, Nenad 
Nenadić, Željka Nikolić i Milan Jelić. 
Zapisnik je vodio: Milan jelić, tehnički sekretar . 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 10. sednice Predsedništva 22.05.2009. godine., 
2. Usvajanje izveštaja o organizaciji Kadetskog prvenstva Evrope u Zrenjaninu., 
3. Informacija Stručne komisije о održanim zvaničnim prvenstvima u periodu jun-

avgust 2009. g., 
4. Finansijski izveštaj o poslovanju Rvačkog saveza Srbije za period maj - septembar i 

izveštaj o radu kancelarije Saveza u istom periodu., 
5. Izveštaj Nadzornog odbora o poslovanju Rvačkog saveza Srbije., 
6. Donošenje odluke o zvaničnoj delegaciji Rvačkog saveza Srbije na seniorskom 

prvenstvu sveta u Danskoj., 
7. Informacija Liga odbora o početku I Rvačke lige Srbije i donošenje potrebnih 

odluka., 
8. Usklađivanje mini prelaznog roka sа početkom liga takmičenja., 
9. Informacija о оstavci potpredsednika RSS zа меđunarodni program Rajka Baltića., 
10. Tekuća problematika. 

 
 
 Kako je Predsedništvo donelo odluku da se raspravlja samo o materijalima koji su 
pristigli putem e-maila skinuta je sa dnevnog reda tačka 3. Informacija Stručne komisije o 
održanim zvaničnim prvenstvima u periodu jun - avgust 2009.g. 
 
1.  Usvajanje zapisnika sa 10. sednice Predsedništva 22.05.2009. godine., 
 
 Zapisnik sa 10. sednice Predsedništva je usovjen sa izmenom da se u tački 4. briše 
poslednja rečenica koja glasi: "Po ovoj tački dnevnog reda doneta je i odluka da kancelarija RSS 
izda nalog Radetu Markoviću u vezi povraćaja strunjače Rvačkom klubu "Partizan" iz 
Beograda."  
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 Po ovom pitanju, Predsedništvo Saveza je dalo nalog kancelariji Saveza da ispita čija je 
predmetna strunjača iz 2002. godine. 
 
2.  Usvajanje izveštaja o organizaciji Kadetskog prvenstva Evrope u Zrenjaninu., 
 
 Pre početka rada Predsedništva održana je sednica Organizacionog odbora Prvenstva 
Evrope za kadete koje je održano u Zrenjaninu I na kojoj su usvojeni svi podneti izveštaji, a 
jednodušna je ocena da je to takmičenje organizovano na najvišem nivou. 
 D. Vulešević, direktor Organizacionog odbora P.E. za kadete u Zrenjaninu, je ukratko 
obrazložio podneti pismeni izveštaj i istakao da je RK "Proleter" iz Zrenjanina u potpunosti 
ispoštovao ugovorne obaveze prema Rvačkom savezu Srbije. Međutim, zamolio je Predsedništvo 
za razumevanje što RK "Proleter" ne može da snosi troškove priprema kadetske reprezentacije 
Srbije koje su se održale od 08.07. do 20.07. u Zrenjaninu, do početka takmičenja, kao ni 
troškove boravka  u Zrenjaninu za goste iz pojedinih rvačkih Federacija (Bugarske, Hrvatske, 
Slovenije i Bosne i Hercegovine) koji su bili gosti Rvačkog saveza Srbije na ovom takmičenju. 
Vulešević je takođe istakao da Rvački klub Proleter, kao organizato, prihvata da snosi troškove 
za sve sudije iz Srbije koji su učestvovali na takmičenju i koji su polagali za višu kategoriju. U 
skladu sa tim, predlaže da RK "Proleter" iz Zrenjanina i Rvački savez Srbije naprave knjižno 
zaduženje - odnosno usklađivanje međusobih potraživanja i računovodstveno ih zatvore. 
 Po ovoj tački dnevnog reda, Predsedništvo je donelo odluku da D. Vulešević, direktor 
Organizacionog odbora P.E. za kadete u Zrenjaninu i M. Kecman, generalni sekretar Rvačkog 
saveza Srbije, usaglase sva međusobna potraživanja po činenjičnom stanju sa kompletnom 
dokumentacijom o međusobnim potraživanjima i obavezama i da se nakon toga izmire obaveze 
prema Rvačkom klubu "Proleter" iz Zrenjanina. 
 
3.  Finansijski  izveštaj o poslovanju Rvačkog saveza Srbije za period maj - septembar i 
izveštaj o radu kancelarije Saveza u istom periodu 
 
 Podneti finansijski izveštaj o poslovanju Rvačkog saveza Srbije za period maj - 
septembar obrazložio je M. Kecman, generalni sekretar RSS i naglasio da je kancelarija Saveza 
imala izuzetno velike probleme usled neredovnog pristizanja budžetskih sredstava. S tim u vezi, 
izrazio je zahvalnost RK "Proleter" iz Zrenjanina zbog brzine uplate sredstava prihodovanih od 
prvenstva Evrope za kadete. Takođe, zamolio je da kancelarija Saveza na vreme dobija sve 
potrebne i tačne podatke u vezi organizacije odlaska na pripreme naših seniora. 
 M. Jelić, tehnički sekretar RSS, ukratko je obrazložio podneti izveštaj o radu kancelarije 
Saveza i zamolio prisutne da ga prokomentarišu. 
 M. Dokmanac je istakao velike probleme oko organizacije odlaska na pripreme naših 
seniora jer su se desile neke nepredviđene okolnosti kao što je otkazivanje priprema u Rumuniji i 
Poljskoj. Zahvalio se kancelariji Saveza na angažovanju oko odlaska reprezentacije na pripreme 
u Rusiji. 
 I. Frgić je takođe istakao niz problema oko organizacije odlaska na pripreme naše 
reprezentacije. 
 Predsdništvo je jednoglasno usvojilo finansijski izveštaj o poslovanju Saveza za period 
maj - septembar i izveštaj o radu kancelarije Saveza. 
 
4.  Izveštaj Nadzornog odbora o poslovanju Rvačkog saveza Srbije 
 
 Ž. Trajković je obavestio da je, po dobijanju izveštaja Nadzornog odbora, bio u 
kancelariji Saveza i uvidom u registrator pravdanja deviznih akontacija za 2008. godinu uvideo 
par sitnih grešaka koje će se ispraviti (isplaćeni, a nepotpisani nalozi za devizne dnevnice). 



 Na predlog Ž. Trajkovića, Predsedništvo je donelo odluku da se sva plaćanja vrše 
isključivo i u skladu sa Zakonom, a da sa uočene primedbe otklone. 
 
5.  Donošenje odluke o zvaničnoj delegaciji Rvačkog saveza Srbije na seniorskom 
prvenstvu sveta u Danskoj 
 
 Na predlog Stručne komisije i selektora/glavnog trenera Predsedništvo Rvačkog saveza 
Srbije je formiralo zvaničan spisak članova seniorske reprezentacije Srbije koji će učestvovati na 
prvenstvu sveta u Danskoj.  
Sportisti: Kristijan Fris, Davor Štefanek, Aleksandar Maksimović i Radomir Petković., 
Treneri: Sreten Damjanović i Milorad Dokmanac., 
Lekar: dr Dejan Mijin.,  
Vođa delegacije: Ž. Trajković. 
 Predsedništvo je donelo odluku da će u zvaničnoj delegaciji Rvački savez Srbije na 
svetskom prvenstvu u Danskoj predstavljati Ž. Trajković, kao vođa delegacije i još 3 osobe koje 
će on odrediti. 
 
6.  Informacija Liga odbora o početku I Rvačke lige Srbije i donošenje potrebnih 
odluka 
 
 Zbog sličnosti tematike tačke dnevnog reda 6. i 7. su objedinjene, a nakon diskusije u 
kojoj su učestvovali svi članovi Predsedništva, po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće 
odluke: 
 
- Mini prelazni rok će se održati u terminu od 28. septembra do 02. oktobra 2009. godine., 
- I Rvačka Liga Srbije počinje 10. oktobra 2009. godine., 
 -U vezi suspenzije Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada, koja je i dalje na snazi, 
Predsedništvo daje predlog da, ukoliko do 31.12.2009. godine ne budu izmirena dugovanja RK 
"Vojvodine" iz Novog Sada prema Rvačkom savezu Srbije u celosti, Skupština Rvačkog saveza 
Srbije sprovede postupak isključenja Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada iz članstva u 
Rvačkom savezu Srbije. 
 
 U okviru diskusije po ovoj tački dnevnog reda uključio se i prisutni N. Nenadić, 
dugogodišnji rvački sudija, koji je govorio u svoje ime u vezi problema sa kojim se susreću 
sudije sa naglaskom na neredovnu isplatu sudijskih taksi na domaćim takmičenjima, 
neusaglašenim troškovnikom sudija i postavio je pitanje sudijskih taksi ili dnevnica za suđenja u 
inostranstvu. Odgovoreno je da će sva dugovanja koje Savez ima i prema sudijama i prema 
delegatima biti isplaćena u najkraćem roku, da će udijski troškovnik biti usklađen sa podacima 
koje ima kancelarija Saveza, a devizne dnevnice za takmičenja u inostranstvu ne dobija ni jedan 
rvački poslenik, a samim tim ni sudije. 
 Mladen Kecman je obavestio da će, pred početak I RLS, biti održan sudijski seminar o 
ćemu će svi biti blagovremeno obavešteni. 
 
7.  Informacija o ostavci potpredsednika RSS za međunarodni program Rajka Baltića 
 
 Ž. Trajković je obavestio da je u više navrata pokušavao i obavio razgovore sa R. 
Baltićem u cilju povlačenja njegove ostavke, ali to nije dalo rezultat i da smatra da ovakvi potezi 
pred početak Svetskog šampionata mogu samo da destabilizuju reprezentaciju i da mu je veoma 
žao što jedan izuzetan sportski radnik kakav je R. Baltić stavlja lične interese u prvi plan, a na 
štetu reprezentacije. 



 D. Vulešević je rekao da je lično pogođen neprimerenim ponašanjem R. Baltića istakavši 
da se na takav način ne mogu rešavati bilo kakvi problemi ili nesuglasice i da obzirom na velike 
zasluge R. Baltića treba učiniti dodatan napor da se prevaziđu nesuglasice. 
 Ml. Kecman je zamolio da se bilo kakvi interni sukobi ili neslaganja ne prenesu na naše 
reprezentativce jer su oni zbunjeni odnosima koji vladaju među najvišim predstavnicima Saveza. 
 
 Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo odluku da Z. Sinđić i R. Marković 
obave razgovor sa R. Baltićem, nakon čega će se doneti konačna odluka u vezi ostavke R. 
Baltića. 
 
8.  Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
 
-  Nalaže se kancelariji Saveza da, na osnovu pismenog zahteva i teške finansijske situacije, 
isplati jednokratnu pomoć Rvačkim klubovima: "Despot Stefan Lazarević" Mladenovac, 
"Kragujevac" Kragujevac i "Crvena Zvezda" Beograd u iznosu od po 30.000,00 dinara. 
Navedeni klubovi su u obavezi da po utrošku navedenih namenskih sredstava ista opravdaju 
Savezu odgovarajućim računima. 
-  U skladu sa prilivom budžetskih sredstava Savez će isplatiti nagrade za osvojene medalje 
sportistima i treneru na Mediteranskim igrama u Peskari u skladu sa važećim Pravilnikom o 
nagradama u umanjenim iznosima za 25%. 
- Nalaže se kancelariji Saveza da, na osnovu zahteva g-dina Milovana Nenadića za 
korekciju Nacionalnog priznanja, izvrši sve potrebne radnje prema Ministarstvu omladine i 
sporta. 
 
 Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije je završilo sa radom u 19:10 časova. 
 
 
 
 
 
     RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
        Zapisnik overava:       Zapisnik vodio: 
Željko Trajković, predsednik      Milan Jelić, tehnički sekretar 
 


